
PROTOKÓŁ  Nr 3/18 
 

z posiedzenia Komisji Polityki Społecznej Rady Miejskiej w Boguszowie-Gorcach  

pod przewodnictwem Daniela Geminga  - Wiceprzewodniczącego Komisji, 

odbytego dnia 19 marca 2018 roku. 
  

 

Lista obecności stanowi                           - załącznik nr 1 

Radni Kasprzyk i Wysocki  – nieobecni. 

                                                                                                                                                    
Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 14:00. 

Posiedzenie zakończyło się o godz. 14:45. 

 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

2. Sprawozdanie z pracy Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

za rok 2017 – informacja dotycząca wydanych pozwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych; wpływy z opłat za koncesje za rok 2017; szczegółowe rozliczenie 

wydatków. 

3. Sprawozdanie z działalności statutowej Miejskiej Biblioteki Publicznej – Centrum 

Kultury za rok 2017 – szczegółowa działalność poszczególnych filii. 

4. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Spotu i Rekreacji za 2017 r. 

5. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej za 2017 r. 

6. Sprawozdanie z realizacji w roku 2017 Programu Wspierania Rodziny dla Gminy 

Boguszów-Gorce. 

7. Opiniowanie projektów uchwał w zakresie działania komisji. 

8. Sprawy bieżące. 

 

Ad. 1 

Protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji został przyjęty bez uwag. 

 

Ad. 2 

Informację na temat pracy Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za 

rok 2017 omówił M.Pierzynka – Dyrektor Centrum Obsługi Jednostek. 

                                                                                                                    - załącznik nr 2                                                                                                                                                                        
Radny Urbaniak zapytał kto prowadzi Punkt Konsultacyjny i dlaczego w składzie Komisji 

nie ma nikogo ze Straży Miejskiej? 

M.Pierzynka poinformował, że Punkt Konsultacyjny prowadzi p.Małgorzata Janik. 

Burmistrz Miasta zdecydował się na zmianę składu Komisji, z uwagi na to, że Straż Miejska 

nie ma kompetencji do tworzenia opinii. 

Radny Urbaniak zapytał także czy środki z tzw. „funduszu korkowego” muszą być 

spożytkowane na konkretny cel? Co z nadwyżką? 

M.Pierzynka wyjaśnił, że środki, które nie  zostały spożytkowane, wracają do budżetu 

Gminy. Nadwyżki powstały wskutek zapytań ofertowych i przetargów. W 99 % budżet jest 

spożytkowany, ale w związku z funduszami unijnymi powstały oszczędności. 

 

 



Ad. 3 
Sprawozdanie z działalności statutowej Miejskiej Biblioteki Publicznej – Centrum Kultury 

omówiła E.Gajewska – Dyrektor MBP-CK. 

                                                                                                                          - załącznik nr 3 
Radny Urbaniak zapytał jak się ma czytelnictwo w naszej Gminie w porównaniu do 

Dolnego Śląska i kraju? 

E.Gajewska poinformowała, że w porównaniu do powiatu wałbrzyskiego to nasza Gmina 

jest na 2 miejscu w powiecie pod względem czytelnictwa. Przedstawiła ponadto stopień 

wypożyczeń w poszczególnych filiach. 

 

Ad. 4 

Sprawozdanie z działalności Ośrodka Sportu i Rekreacji przedstawiła E.Bieniek-Budz- 

Dyrektor OSiR. 

                                                                                                                       - załącznik nr 4 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Ad. 5 

Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej przedstawiła B.Jackowska – 

Dyrektor OPS. 

                                                                                                                     - załącznik nr 5 
Radna Grelewicz zapytała czy zdarzają się przypadki zwrotu świadczeń 500+? 

B.Jackowska poinformowała, że zdarzają się takie przypadki. Wynika to z zazwyczaj                    

z faktu, że zmieniła się sytuacja finansowa rodziny, co nie zostało zgłoszone do OPS. 

Wówczas uchyla się decyzję i przypisuje się wypłacone należności do zwrotu. 

Uwidaczniane jest to przede wszystkim przy nowym okresie zasiłkowym. 

 

Ad. 6 

Sprawozdanie z realizacji w roku 2017 Programu Wspierania Rodziny dla Gminy 

Boguszów-Gorce przedstawiła B.Jackowska – Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej. 

                                                                                                                   - załącznik nr 6 
Radni nie wnieśli uwag. 

 

Ad. 7 

A) Projekt uchwały w sprawie podziału gminy Boguszów-Gorce na stałe obwody 

głosowania, ustalenia ich numerów i granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych 

przedstawiła J.Malik – kierownik Wydziału Organizacyjno-Prawnego. 

                                                                                                                    - załącznik nr 7 
J.Malik zgłosiła autopoprawkę do projektu uchwały. 

                                                                                                                    - załącznik nr 8 
Radny Lubiński zapytał, czy zaskarżenie zarządzenia zastępczego Wojewody 

Dolnośląskiego przyniosło jakieś efekty? 

Zastępca Burmistrza poinformował, że zmiany muszą zostać wprowadzone, a rozprawa 

sądowa w tej sprawie jest zaplanowana na kwiecień br. 

 

Wiceprzewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Stanowisko Komisji: Komisja w głosowaniu jawnym , głosami 8 za pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 
 



B) Projekt uchwały w sprawie podziału gminy Boguszów-Gorce na stałe okręgi wyborcze, 

określenia ich granic, numerów oraz ustalenia liczby radnych wybieranych w tych okręgach 

przedstawiła J.Malik. 

                                                                                                                      - załącznik nr 9 
J.Malik wprowadziła autopoprawkę do projektu uchwały.    

                                                                                                                     - załącznik nr 10  
Radni nie wnieśli uwag. 

Wiceprzewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Stanowisko Komisji: Komisja w głosowaniu jawnym, głosami 8 za pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 
                                                          

Ad. 8 

W sprawach bieżących Zastępca Burmistrza Miasta poinformował radnych                                      

o zamieszczonym na repozytorium materiale dotyczącym Organizacji Turystycznej 

Aglomeracji Wałbrzyskiej. Burmistrz Miasta poprosił o wydanie opinii, czy Rada Miejska 

jest za wstąpieniem czy przeciw. 

Radna Świetlik zapytała jakie korzyści gmina uzyska po wstąpieniu do organizacji? 

Zastępca Burmistrza Miasta zaznaczył, że nie ma sprecyzowanych rozwiązań, prosi                       

o przedyskutowanie i  podjęcie decyzji. 

Radna Grelewicz zaznaczyła, że LOT jest powieleniem PTTK. Jej zdaniem nie będzie to 

prężnie działać. Nie widzi sensu przystępować do czegoś, co nie jest nam potrzebne. Nie 

widzi korzyści jakie mogą z tego wyniknąć. 

Radny Urbaniak zasygnalizował, że dyskryminacją jest zapis w statucie LOT, że członkami 

mogą być tylko osoby fizyczne z wyższym lub średnim wykształceniem. 

Radna Świetlik zgłosiła, że na Orliku w Kuźnicach nie świecą 2 lampy, a w piątek nie było 

dozorcy, który miał dzieciom otworzyć szatnie, przyszedł dopiero w połowie treningu. 

Radny Kita zasygnalizował, że cyklicznie gaśnie światło przy wjeździe na Pl.Odrodzenia. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Komisji zamknął posiedzenie. 
Na tym protokół zakończono. 

 

Protokół sporządziła:                                   Wiceprzewodniczący Komisji: 

 

Agnieszka Oldecka-Świetlik                                                      Daniel Geming 
 


